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• Theme 1: Fraud Awareness and Prevention
認知及慎防受騙

• Theme 2: Celebration of the 25th Anniversary of the Macao SAR & the 75th 
Anniversary of the PRC
慶祝澳門特區成立25周年及國家成立75周年
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Theme 1
主題 1

Fraud Awareness and Prevention
認知及慎防受騙

Purpose
目的

Preventing UM students from falling victim to various types of deception by increasing their awareness of such schemes.
增加澳大學生對不同種類騙案的認知及防騙意識

Who can apply?
資助對象

UMSU, UMPA, and their affiliates that have registered with SAO
已於學生事務部登記之澳門大學學生會和澳門大學研究生會及其附屬組織

When to apply?
申請期

Application is available all year round. Interested parties should submit funding application at least 45 days before the 
first day of the activity. The beneficiaries are required to complete the activities/projects within the funding period and 
submit the reimbursement application after the completion of the activities in accordance with the requirements of the 
“SAO Funding Scheme”.
此專項活動全年接受資助申請。申請者應在擬舉行活動的首天起計，不少於45日前提交資助申請。受資助者須
於資助期內完成活動／項目，並按 <學生活動資助計劃>之規定在活動完結後遞交報銷申請。

How to apply?
申請程序

Application forms are available on SAO-SDS website. 
申請表格可以SAO-SDS 網頁下載。

Documents required 申請文件:
• SAO Funding Application Form 活動資助申請表
• Budget Plan 預算表
• Activity Proposal 活動建議書

Send application to 將申請文件電郵至: sao.funding@um.edu.mo

SAO Funding (2024) – Specified Activities (Theme 1)
2024 年學生活動資助計劃 -專項活動 (主題 1)
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Theme 2
主題 2

Celebration of the 25th Anniversary of the Macao SAR & the 75th Anniversary of the People’s Republic of China
慶祝澳門特區成立25周年及國家成立75周年

Purpose
目的

2024 marks the 75th anniversary of the founding of the People’s Republic of China and the 25th anniversary of the 
establishment of Macao SAR. This is a joyous year for celebration. 
2024年是中華人民共和國成立75周年，也是澳門特區成立25周年。這是值得慶祝的喜慶之年。

Who can apply?
資助對象

UMSU, UMPA, and their affiliates that have registered with SAO
已於學生事務部登記之澳門大學學生會和澳門大學研究生會及其附屬組織

When to apply?
申請期

Application is available all year round. Interested parties should submit funding application at least 45 days before the 
first day of the activity. The beneficiaries are required to complete the activities/projects within the funding period and 
submit the reimbursement application after the completion of the activities in accordance with the requirements of the 
“SAO Funding Scheme”.
此專項活動全年接受資助申請。申請者應在擬舉行活動的首天起計，不少於45日前提交資助申請。受資助者須
於資助期內完成活動／項目，並按 <學生活動資助計劃>之規定在活動完結後遞交報銷申請。

How to apply?
申請程序

Application forms are available on SAO-SDS website. 
申請表格可以SAO-SDS 網頁下載。

Documents required 申請文件:
• SAO Funding Application Form 活動資助申請表
• Budget Plan 預算表
• Activity Proposal 活動建議書

Send application to 將申請文件電郵至: sao.funding@um.edu.mo

SAO Funding (2024) – Specified Activities (Theme 2)
2024 年學生活動資助計劃 -專項活動 (主題 2)


